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CONSILIUL JUDEŢEAN CONSTANŢA 

 

 

Nr. 20234/30.07.2018 

 

 

 

 

 

PROCES VERBAL 

 

 

Încheiat astăzi  27.07.2018  la ședința ordinară a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi, 27.07.2018, ora 13.00,  în Sala 

,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin.1 şi 3 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

 

 La sedinţă participă: domnul Țuțuianu Marius Horia - Președintele Consiliului 

Județean Constanța, domnul Palaz Claudiu-Iorga - Vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa, doamna Belu Mariana - Secretarul Județului Constanța, 

consilieri judeţeni, managerii instituțiilor subordonate Consiliului Județean 

Constanța, directorii direcţiilor de specialitate din aparatul propriu al Consiliului 

Judeţean Constanţa. 

 

          De asemenea, în sală, sunt prezenți reprezentanți mass media.  

          Lipsește domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreședinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa și următorii consilieri județeni: dl. Mocianu Sorin, dl. Pintilie 

Mircea, d-na Nedelcu Sabrina Maria.  
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X 

 

 

Ordinea de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a judeţului 

Constanţa.  

Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia. 

 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Programului cu obiectivele şi 

lucrările de drumuri pentru anul 2018, finanţate din bugetul Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia. 

 

3. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa în 

scopul realizării lucrărilor „Montare platformă ridicătoare pentru persoane cu 

dizabilităţi şi reparaţii capitale la gard” pentru imobilul Centrul Şcolar pentru 

Educaţie Incluzivă „Delfinul” situat în str. Semănătorului nr.8, Constanţa. 

Iniţiator: Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

4. Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa în 

scopul realizării lucrărilor „Construire imobil parter cu funcţiunea secundară de 

centrală termică şi spălătorie” pentru imobilul Centrul de Plasament Traian, situat în 

str. Nicolae Mandoi nr.15, Constanţa.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al UAT Constanţa în domeniul public al 

Judeţului Constanţa.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

6. Proiect de hotărâre privind însuşirea în domeniul public al judeţului Constanţa a unui 

imobil situat în str. Piatra Craiului nr.4, municipiul Constanţa, judeţ Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

7. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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8. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului liniilor de gardă din cadrul 

Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  

 

 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic de urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie publică deschisă, a unor 

spaţii aflate în proprietatea publică a Judeţului Constanţa şi în administrarea 

Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa, în scopul 

desfăşurării de activităţi comerciale. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării finale a managementului 

domnului Bîlbă Adrian, director general/manager la Complexul Muzeal de Ştiinţe 

ale Naturii Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării finale a managementului 

doamnei Păuleanu Doina, director la Muzeul de Artă Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective şi a Regulamentului de 

organizare şi desfăşurare a concursului de proiecte de management de la Complexul 

Muzeal de Ştiinţe ale  Naturii Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective şi a Regulamentului de 

organizare şi desfăşurare pentru analizarea noului proiect de  management al 

managerului de la Muzeul de Artă Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de concurs de proiecte de 

management de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei pentru analizarea noului proiect de 

management al managerului de la Muzeul de Artă Constanţa. 
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Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

17. Proiect de hotărâre privind numirea domnului Bîlbă Adrian în funcţia de director 

general interimar la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

18. Proiect de hotărâre privind numirea doamnei Păuleanu Doina în funcţia de director 

interimar la Muzeul de Artă Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului „Sărbătoarea 

Recoltei şi a Vinului Dobrogean – Ediţia 2018”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

20. Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a unor 

sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru achitarea arieratelor, susţinerea 

programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de infrastructură 

care necesită cofinanţare locală pe anul 2018. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

21. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJC nr. 254/03.12.2014 privind 

repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de serviciu din 

imobilul bloc L4, situat în Municipiul Constanţa, al. Magnoliei nr.2, aprobarea 

criteriilor de repartizare a chiriei, precum şi a contractului de închiriere.  

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

22. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Române de 

Motociclism a Sălii de Expoziţie şi parcarea laterală a Pavilionului Expoziţional 

Constanţa, în perioada 17-19 August 2018 pentru desfăşurarea evenimentului 

sportiv Cupa României „Filantropica” la SuperEnduro. 

Iniţiator : Vicepreşedinte – Plaz Claudiu Iorga. 

 

23. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

completarea Programului de evenimente culturale pe anul 2018, pentru Biblioteca 

Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

24. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018, pentru Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 
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25. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli precum şi 

modificarea şi completarea Programului de evenimente culturale pe anul 2018, 

pentru Teatrul de Stat Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia.  

 

26. Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a listei 

de investiţii pe anul 2018, ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia  

Copilului Constanţa. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

27. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

a listei de investiţii pe anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-Socială 

Agigea. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

28. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţean şi a listei de investiţii pe 

anul 2018. 

Iniţiator : Preşedinte – Ţuţuianu Marius Horia. 

 

 

X 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua! Bine ați venit! După cum am stabilit, 

înainte de fiecare ședință de consiliu județean, întrucât este Anul Centenarului, 

ascultăm Imnul țării.  

 

<< Se intonează Imnul de stat al României >> 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am stabilit că la fiecare ședință de consiliu vom avea 

un moment cultural cu istoria orașului și a județului Constanța. Vă rog frumos.  

 

Dl. Cojocaru Dan Varsami: Bună ziua! Istoria personalităților din orașul nostru 

continuă și astăzi.  

 Am să vă citesc din Memoria Orașului, din 1997, scrisă de doamna Aurelia 

Lăpușan și Ștefan Lăpușan, despre primarul Mihail Coiciu.  

 Un nume de primar al Constanței, păstrat foarte bine în memoria colectivă 

prin faptele sale edilitare, Mihail Coiciu. 
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 Primar de Constanța în patru mandate, consilier comunal, director și 

președinte al Băncii de scont, fruntaș al filialei Constanța, a Partidului Nțional 

Liberal, mare proprietar.  

 La 23 ale lunii noiembrie 1878, numele Coiciu figurează alături de Remus 

Opreanu în rândul oficialilor români. Ca director de prefecură, Mihail Coiciu a 

semnat toate actele oficiale legate de transformările provinciei redevenită acasă după 

secole de administrație otomană.  

După o activitate neîntreruptă pentru binele orașului și al județului, la 25 

aprilie 1905, Mihail Coiciu, își scria testamentul și îl înregistra la tribunal.  

 Conținutul lui este impresionant: 

„Subsemnatul Mihail Coiciu, proprietar din Constanța, în deplină sănătate și 

plenitudinea mintei mele, gândindu-mă cum urmează să se facă cu averea mea, după 

ce nu voi mai fi printre cei vii, în vedere că bunul Dumnezeu nu mi-a dat copii și ca 

o dovadă de iubire ce am pentru scumpa mea soție Gabriela Koiciu, am hotărât 

următoarele: 

Las prea iubitei mele soții Gabriela Koiciu folosință uzufructul întregei mele 

averi nemișcătoare prezentă și viitoare de care să se folosescă tot timpul vieții sale. 

Iar nuda proprietate a întregei mele averi  nemișcătoare, prezentă și viitoare o las 

Ateneului Român din București. 

Averea nemișcătoare prezentă, este casa cu locul lor în Constanța, casa cu 

locul lor și dependințe în cătunul Anadalchioi, comuna Palaz, teren de cultură în 

cătunul Anadalchioi, casă cu loc și via din localitatea Viile vechi din Constanța.  

Las soției mele Gabriela Koiciu toată averea mea mișcătoare ce se va găsi la 

încetarea mea din viață. Cu acest numerar și efecte soția mea va dispune după cum 

urmează: 

Lei 10.000 soției mele de care să dispună după cum va voi.  

Mai las 10.000 tot soției mele pentru a întâmpia cheltuieli de înmormântare, 

a face pomeni și celelalte îngrijiri creștinești pentru odihna sufletului meu.  

Va număra 10.000 lei surorii mele Eudoxia Koiciu, ca semn de frățească 

iubire. 

40.000 de lei va întrebuința la facerea unui local de școală în cătunul 

Anadalchioi, pe locul meu, care va purta numele de „Școala Mihail Koiciuˮ. 

Va număra Comunei Constanța lei 20.000, ca semn de recunoștință 

populațiunei ei, care în multe rânduri mi-a dat dovadă de încredere și dragoste. 

Această sumă se va depune în bonuri la Casa de Depuneri și Consemnațiuni din 

București, ca din venitul cupoanelor să se îmbrace în fiecare an, în timpul iernii, 

copiii săraci de la școalele publice primare din Constanța.  

Va întrebuința lei 1.000 la cumpărarea a cinci vaci pe care, după alegerea ei, 

soția le va împărți la cinci oameni săraci.  



7 
 

 Lei 10.000 le va întrebuința, a inzestra după alegerea ei 10 fete sărace la 

măritișul lor.  

 Orice sumă va prisosi după ce se vor acoperi toate legatele și plățile ce am 

impus soției mele, se va preda Ateneului Român din București, cu care să se ajute 

tinerii merituoși spre a-și completa studiile.  

 Dacă Ateneul Român din București nu va accepta averea ce i-am testat, 

această avere mișcătoare și nemișcătoare să se dea Comunei Constanța spre a 

forma un fond din care să se înființeze și să se întreție un azil de infirimi și bătrâni 

în una din casele mele din Anadalchioi.  

Acest testament a fost scris după cererea și sub ochii mei, 25 aprilie 1905.ˮ 

 

 Acum, în încheiere dați-mi voie ca să vă mulțumesc pentru că, cu sprijinul 

dumneavoastră și al Consiliului Județean Constanța este în plină desfășurare un 

eveniment legat de centenar, pe care noi l-am numit „Unitateˮ, Centrul Cultural 

Județean „Teodor T. Buradaˮ, suntem undeva la jumătatea lui, ca să spun așa, ne 

plimbăm prin tot județul cu un ecran gonflabil de dimensiuni mari, cu filme istorice.  

 Luni seara vom fi în Comuna Peștera, aventura nostră continuă, proiectul este 

foarte bine primit, vrem să ajungem în toate satele și orașele din județul Constanța. 

Și, tot cu sprijinul dumneavoastră, pentru a ajuta cât putem și noi, turismul pe litoral, 

la Mangalia și Eforie acest ecran este în fiecare săptămână cu filme pentru toată 

familia.  

 În numele Centrului Cultural Județean „Teodor T. Buradaˮși al celor care se 

bucură de proiecțiile noastre de film vă mulțumesc încă odată.  

  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumim foarte mult, domnule Cojocaru. Succes în 

continuare și sper să reușiți să acoperiți tot județul pentru a arăta copiilor și 

locuitorilor județului istoria noastră, istoria României.  

 Doamna Belu, vă rog frumos să faceți prezența.  

  

D-na Belu Mariana: Sunt prezenți în sală 34 de consilieri, ședința este legal 

constituită.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc, doamna Belu. Astăzi pe ordinea de zi 

avem 28 de proiecte. Vă propun ca proiectul nr.10 să îl retrag de pe ordinea de zi, ca 

inițiator, pentru a avea mai multe lămuriri la cum se vor desfășura lucrurile la 

Spitalul Județean. 

 Vă propun să supunem la vot întreaga ordine de zi 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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D-na.Belu Mariana: Aș vrea să supun la vot procesul-verbal al ședinței anterioare, 

ca să nu mai avem discuții că nu respectăm procedura prevăzută de lege.  

 Procesul-verbal este pe site-ul Consiliului Județean. Dacă doriți îl putem citi, 

dacă nu îl supunem la vot.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

- Cine este pentru aprobarea procesului-verbal de la ședința anterioară? 

Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
1. Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a 

judeţului Constanţa.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
2.  Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Programului cu obiectivele şi 

lucrările de drumuri pentru anul 2018, finanţate din bugetul Consiliului Judeţean 

Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
3.  Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa în 

scopul realizării lucrărilor „Montare platformă ridicătoare pentru persoane cu 

dizabilităţi şi reparaţii capitale la gard” pentru imobilul Centrul Şcolar pentru 

Educaţie Incluzivă „Delfinul” situat în str. Semănătorului nr.8, Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
4.  Proiect de hotărâre privind emiterea acordului Consiliului Judeţean Constanţa în 

scopul realizării lucrărilor „Construire imobil parter cu funcţiunea secundară de 

centrală termică şi spălătorie” pentru imobilul Centrul de Plasament Traian, situat în 

str. Nicolae Mandoi nr.15, Constanţa.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 
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D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

5.  Proiect de hotărâre privind aprobarea formulării unei solicitări de preluare a unor 

bunuri imobile din domeniul public al UAT Constanţa în domeniul public al 

Judeţului Constanţa.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
6.  Proiect de hotărâre privind însuşirea în domeniul public al judeţului Constanţa a 

unui imobil situat în str. Piatra Craiului nr.4, municipiul Constanţa, judeţ Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
7.  Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic de Pneumoftiziologie Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea numărului liniilor de gardă din cadrul 

Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
9.  Proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii şi organigramei pentru 

Spitalul Clinic de urgenţă „Sf.Apostol Andrei” Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Proiectul nr.10 am spus că l-am retras de pe ordinea 

de zi urmând ca în ședința ulterioară să revenim cu el. 

 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării finale a 

managementului domnului Bîlbă Adrian, director general/manager la Complexul 

Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
12. Proiect de hotărâre privind aprobarea rezultatului evaluării finale a 

managementului doamnei Păuleanu Doina, director la Muzeul de Artă Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
13.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective şi a Regulamentului 

de organizare şi desfăşurare a concursului de proiecte de management de la 

Complexul Muzeal de Ştiinţe ale  Naturii Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
14.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Caietului de obiective şi a Regulamentului 

de organizare şi desfăşurare pentru analizarea noului proiect de  management al 

managerului de la Muzeul de Artă Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
15.Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei de concurs de proiecte de 

management de la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă?Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
16.  Proiect de hotărâre privind aprobarea comisiei pentru analizarea noului proiect 

de management al managerului de la Muzeul de Artă Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
17.  Proiect de hotărâre privind numirea domnului Bîlbă Adrian în funcţia de director 

general interimar la Complexul Muzeal de Ştiinţe ale Naturii Constanţa. 

 

 Este propunerea pentru a asigura interimatul până la organizarea concursului.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

18. Proiect de hotărâre privind numirea doamnei Păuleanu Doina în funcţia de 

director interimar la Muzeul de Artă Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 Aș face o paranteză aici, nu cred că există în Constanța un om mai profesionist 

ca doamna Păuleanu în ceea ce privește istoria și arta județului Constanța. Vă 

mulțumesc.  

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
19.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului „Sărbătoarea 

Recoltei şi a Vinului Dobrogean – Ediţia 2018”. 

 

 Vă ascult, domnule consilier. 

 

Dl. Iordache Marian: Domnule președinte, o scurtă intervenție. Pentru două 

motive, și anume, față de anul trecut când au fost alocați 660.000 lei, anul acesta 

avem o alocare de 1.000.000 lei și pentru faptul că nu sunt propuse și variante de 

atragere de finanțări sau de cofinanțări ale acestui proiect, grupul Partidului Național 

Liberal votează împotrivă. Mulțumesc. 

 Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, acesta este suma estimată. În ceea 

ce privește afirmația dumneavoastră cu atragerea sponsorilor, la anul, vă rog frumos, 
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grupul PNL, dacă tot votează împotrivă, are toată libertatea să se ocupe de atragerea 

sponsorilor.   

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 19 voturi pentru. 14 voturi împotrivă( grupul PNL). 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
20.  Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a unor 

sume din cote defalcate din impozitul pe venit pentru achitarea arieratelor, susţinerea 

programelor de dezvoltare locală şi pentru susţinerea proiectelor de infrastructură 

care necesită cofinanţare locală pe anul 2018. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Crușoveanu Marian: Am un amendament. La U.A.T Mangalia suma să fie 

repartizată exact pentru ce a fost făcută solicitarea. Și, de asemenea, la U.A.T Crucea 

suma aceea de 50.000 lei care a fost prevăzută, și vroiam să verificați dacă așa este 

și în documentele dumneavoastră, cu destinație specială, anume, reparație cămin 

cultural.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Am discutat în comisie și cu domnul Iordache, în ceea 

ce privește U.A.T Mangalia stim situația. 

U.A.T Mangalia are niște probleme financiare în ceea ce privește anumite 

proiecte pe fonduri europene. Nu pentru că este o problemă în a aproba acest proiect, 

întrucât vorbim de județul Constanța, vorbim de fonduri europene și, tot ce înseamnă 

proiect adus în județul Constanța, indiferent de U.A.T-ul în care vine acest proiect 

și reușește să plece acest proiect, este binevenit. Tocmai de aceea, din discuțiile pe 

care le-am avut cu Ministerul Dezvoltării, acești bani nu vor fi virați către U.A.T 

Mangalia, vor fi virați direct în contul Ministerului Dezvoltării pentru corecțiile 

financiare. În ceea ce privește a doua speță pe care ați spus-o dumneavoastră, la 

Crucea.  

Dl. Crușoveanu Marian: La Crucea, la căminul cultural de la Băltăgești.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Acești bani au fost alocați pe dezvoltare locală. Prin 

hotărâre de consiliu, cei de la Crucea. 

Dl. Crușoveanu Marian:  Nu, stați puțin. Au venit și niște bani din partea, s-a 

discutat despre suma de 50.000 lei. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Lăsați-mă să termin, domnule consilier.   

Dl. Crușoveanu Marian: Vă rog.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Prin hotărâre de consiliu local vor aproba repartizarea 

acestor sume și presupun că se vor duce exact unde ați solicitat dumneavoastră.  
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Dl. Crușoveanu Marian: Și dacă nu se repartizează, din moment ce noi am 

repartizat deja, cu destinație specială, cei 50.000 de lei către Băltăgești, către căminul 

cultural de la Băltăgești?  

Așa cum merg către Mangalia, cu destinație specială,  cei 50.000 lei, nu toată 

suma, să mergă cu destinație specială.    

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Asta am și spus, dar este nevoie de o hotărâre de 

consiliu local și la dumnealor, destinația. Noi am aprobat destinația.  

Dl. Crușoveanu Marian: Nu. Ei au făcut o solicitare și suma de 50.000 lei este 

răspuns la acea solicitare. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, noi am aprobat în cadrul ședinței 

de consiliu județean. Dar, cei de la Crucea vor trebui să-și aprobe proiectul în ședință 

de consiliu local. Vă mulțumesc. 

D-na Belu Mariana: Aș vrea o mică intervenție, domnule președinte.  

 Aș vrea să vă spun că eu, ca secretar al județului, care ar trebui să 

contrasemnez pentru legalitatea acestei hotărâri, având în vedere că această hotărâre 

a venit în sală, și eu nu am văzut-o, și nu știu ce înseamnă cu virat minister, adică, 

nu știu dacă este chiar în regulă vis a vis de, probabil că cei de la economic trebuie 

să spună. Eu acum aflu de aceste lucruri, nu am văzut-o, o să am o problemă la 

contrasemnat, pentru că amănuntele le aflu în sală și nu înainte să îmi fie adus 

proiectul la vizat.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu, doamna Belu, sunt alocați către U.A.T Mangalia. 

D-na Belu Mariana: Mai devreme am înțeles că se virează direct ministerului, așa 

am înțeles.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu, îi virăm în contul U.A.T Mangalia. 

D-na Belu Mariana: S-a spus mai devreme că îi virăm direct ministerului. De aceea 

am spus că, necunoscând problema, mie mi se pare că nu este în regulă.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Banii vor ajunge în contul primăriilor. Clar! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Spuneam de speța, de ce s-a ajuns la situația aceasta, 

erau niște corecții financiare de la Ministerul Dezvoltării. 

  

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
21. Proiect de hotărâre pentru modificarea HCJC nr. 254/03.12.2014 privind 

repartizarea spaţiilor cu destinaţia de birouri, precum şi a locuinţelor de serviciu din 

imobilul bloc L4, situat în Municipiul Constanţa, al. Magnoliei nr.2, aprobarea 

criteriilor de repartizare a chiriei, precum şi a contractului de închiriere.  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 



14 
 

22. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Federaţiei Române de 

Motociclism a Sălii de Expoziţie şi parcarea laterală a Pavilionului Expoziţional 

Constanţa, în perioada 17-19 August 2018 pentru desfăşurarea evenimentului 

sportiv Cupa României „Filantropica” la SuperEnduro. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
23. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi 

completarea Programului de evenimente culturale pe anul 2018, pentru Biblioteca 

Judeţeană „I.N.Roman” Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 

24.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul 

2018, pentru Centrul Cultural Judeţean Constanţa „Teodor T. Burada”. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
25.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli precum 

şi modificarea şi completarea Programului de evenimente culturale pe anul 2018, 

pentru Teatrul de Stat Constanţa  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
26.  Proiect de hotărâre privind  rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli şi a 

listei de investiţii pe anul 2018, ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 

Protecţia  Copilului Constanţa. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
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27. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 

cheltuieli şi a listei de investiţii pe anul 2018 pentru Unitatea de Asistenţă Medico-

Socială Agigea. 

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: 
28.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului judeţean şi a listei de investiţii 

pe anul 2018. 

 

Dl. Iordache Marian: Am depus la secretariat, până acum, cel puțin două proiecte 

de hotărâri care au impact asupra bugetului și am vrea să vă solicităm ca pentru 

ședința următoarea aceste proiecte de hotărâri să se găsească pe ordinea de zi.  

 Este vorba de transportul interjudețean al elevilor, decontarea unei părți din 

acest transport și un alt proiect este acela de a se realiza studiul de fezabilitate pentru 

Teatrul pentru Copii.  

 Știu că au fost la departamente de specialitate, așteptăm cu interes punctul lor 

de vedere și ne dorim ca pe ordinea de zi a ședinței următoare să fie acest lucru.  

 Referitor la acest proiect de hotărâre care este pe ordinea de zi suntem de acord 

cu el. 

D-na.Belu Mariana: Aș vrea să fac o mică intervenție.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: O secundă  

- Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

D-na.Belu Mariana: 33 voturi pentru. 

 

 Domnule consilier, în ceea ce privește proiectele pe care le-ați depus, sunt în 

analiză la comisiile și direcțiile de specialitate din Consiliul Județean. Aș vrea, 

proiectul cu elevii dacă l-a inițiat cineva din grupul PNL sau tot grupul PNL?  

Dl. Iordache Marian: Tot grupul PNL.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: V-aș atrage atenția unui punct destul de sensibil. 

 Întotdeauna, și văd că sunt și reprezentanții elevilor în sală, am susținut și voi 

susține întotdeauna toate actvitățile tinerilor. Încă mă consider și eu tânăr și cred că 

am dreptul acesta.  

 Dar, este o diferență mare între a susține un proiect cu bază legală și a susține 

un proiect care nu are bază legală.  

 De ce spun lucrul acesta, am avut întâlniri cu reprezentanții elevilor, le-am 

explicat cu direcțiile de specialitate din Consiliul Județean, exact cum stau lucrurile.  

 Le-am spus și dumnealor, noi nu avem direcție de transport. Legea nu 

specifică exact cum stau lucrurile.  
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 Nu ne putem asuma, odată, eu ca președinte și cred că nici dumneavoastră ca 

și consiliu județean, ilegalitatea unor documente sau hotărâri.  

 În ceea ce privește anumiți colegi de la dumneavoastră, și am văzut că domnul 

Bola a intrat în campania electorală. V-aș sfătui domnule Bola, să mai stați puțin că 

mai sunt doi ani până la alegeri.  

A plimba copiii aceștia pe sălile Consiliului Județean și a le transmite niște 

informații eronate și din punct de vedere al meu, ca președinte, nu foarte legale, v-

aș ruga pe viitor să fiți puțin mai competent să vedeți dezvoltarea județului, nu de 

punctaje politice în județul Constanța. Nu a început încă campania electorală.  

O să o las acum pe d-na Belu să vă expună din punct de vedere legal situația 

cu această hotărâre.  

În ceea ce privește a doua hotărâre, o analizăm cu mare atenție. V-am spus că 

fac tot posibilul să rezolvăm această speță. Lucrăm la un proiect în ceea ce privește 

Teatrul Soveja și poate reușim acolo să implementăm proiectul, să mutăm Teatrul 

de Stat și Teatrul de Copii și Tineret. Facem o analiză foarte exactă a terenului, și 

noi am mai avut discuții, domnule consilier, pe tema aceasta. Acum, dacă se poate 

din punct de vedere tehnic, nu este o idee rea. Doamna Belu vă dau cuvântul.  

D-na Belu Mariana: Voiați să vorbiți, domnule consilier? 

Dl. Iordache Marian: Știți de ce am intervenit, pentru că, pare că unele probleme 

rămân așa, undeva, și, se vor rezolva...vreodată.  

 De exemplu, noi am discutat aici că vom propune un regulement prin care 

vom acorda o singură dată un ajutor pentru persoanele care au și sunt într-o situație 

delicată. Nici astăzi nu este gata un astfel de proiect.  

 Discutăm de proiectul acesta pe care l-am propus de vreo 2-3 luni de zile, este 

încă la departamente. Și, aș zice că trebuie să urgentăm aceste lucruri pentru a le 

rezolva. În fond este și interesul dumneavoastră, al Consiliului Județean, și al nostru 

al consilierilor, să rezolvăm problema.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Sunt de acord cu dumneavoastră. Știu că la vremea 

respectivă domnul Palaz a condus ședința și știu că a condus-o foarte bine și v-a dat 

explicațiile necesare atunci. Dar, îi voi da cuvântul să vă mai explice o dată, poate 

nu s-a înțeles destul de clar, atunci.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Știți ce se întâmplă, noi avem o pârghie, consilierii, care 

văd că dumneavoastră nu uzați de ea. Și azi sunt tinerii în sală. De ce nu veniți cu 

proiectele sau cu propunerile concret făcute, direct pe ordinea de zi, și le supunem 

dezbaterii? 

Dl. Iordache Marian: Noi le-am adus la secretariat pentru a fi puse pe ordinea de 

zi.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Proiectul în sine, nu ideea.  

Dl. Iordache Marian: Expunerea și proiectul.  
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: Proiectul în sine. Pentru că, nu mi se pare firesc, de 

exemplu, ținând seama de dezbaterea care a fost mai devreme, pe transport, poate că 

noi susținem că unele lucruri sunt nelegale, dumneavoastră, legale. Părerea mea, că 

trebuie să vi le asumați.  

Dl. Iordache Marian: Ni le-am asumat.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Adică, în momentul în care, cele cu transportul, 

întradevăr, este delicată situația, să plimbi  tineretul pe săli, să arăți, e bună imaginea. 

 Adică, eu v-aș sfătui, ca politician, bine ați făcut că nu ați intrat în campanie, 

față de domnul președinte. Dar, nu folosiți tinerii. Numai puțin, domnule consilier! 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Nu mai trivializați lucrurile. Este trist totuși faptul că 

dumneavoastră credeți că acești tineri au nevoie să fie plimbați pe holuri și nu se 

descurcă singuri. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Stați puțin! Domnule consilier, am vorbit de fapt politic, 

v-am spus.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Ei au demonstrat deja că se descurcă singuri. Iar 

proiectul a fost depus exact cum trebuie să fie depus un proiect.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Cum adică? 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Proiect de hotărâre cu expunere de motive. Mai grav 

este faptul că acest proiect de hotărâre a fost depus și pe 27.06.2018 de către 

Asociația Elevilor din Constanța și nu a fost luat în considerare nici până acum.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Proiectul de hotărâre pe ordinea de zi puteți să îl propuneți 

dumneavoastră.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: L-am propus! 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă nu știți legea, domnule Bola, un consilier 

județean poate să propună o hotărâre sau un grup, nu o asociație! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Exact! Și noi nu putem să ne permitem să îl scoatem de 

pe ordinea de zi, numai cu aprobarea dumneavoastră. 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Nu aveți cum să îl scoateți fiindcă nici nu îl 

introduceți pe ordinea de zi. Aici este marea probelmă. Și nu este primul proiect de 

acest fel care nu este pus pe ordinea de zi.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru următoarea perioada, în condițiile în care 

considerați și va primi aviz de legalitate, eu nu am niciun fel de problemă să puteți 

să îl puneți pe ordinea de zi, să îl supunem la vot, să știm albă sau neagră un lucru, 

să încheiem acest lucru.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Exact acest lucru ne dorim și noi.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dar, repet, spre deosebire de domnul președinte, foarte 

bine că ați început campania. Dar nu folosiți tinerii în felul acesta. Este păcat. Îl 

luăm, îl plimbăm prin instituție, uite ăla e rău, ăla e bun, nu se fac lucruri de acest 

gen.  
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 Lăsați-i să gândească cu creierul lor. Și așa sunt alții care ne spală creierul, nu 

îl mai spălați și dumneavoastră, sunteți tânăr.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Repet, cei de la Asociația Elevilor cred că v-au 

demonstrat deja că se descurcă singuri și  că gândesc singuri.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu a spus nimeni treaba asta. Am avut patru întâlniri 

cu dumnealor 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Atunci de unde până unde? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Dacă vorbiți peste mine nu o să facem nimic, eu v-am 

acordat respectul și v-am lăsat să vorbiți.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Vă rog. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Permiteți-mi, ca președinte, măcar să vorbesc fără să 

mă întrerupeți, cum nici eu nu v-am întrerupt pe dumneavoastră.  

 Am avut câteva întâlniri și i-am susținut de fiecare dată. Sunt martori și cred 

că pot confirma treaba aceasta. Dar, eu știu că sunteți și jurist de meserie și cunoașteți 

legea.  

 De asta, v-aș ruga, pe viitor, când depuneți proiecte de hotărâri să 

îndeplinească și criterii legale. Pentru a nu pune într-o situație dificilă consilierii 

județeni să voteze politic, anumite proiecte care nu au o bază legală. Aceasta este 

singura rugăminte a mea, către dumneavoastră.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Puteți să îmi indicați unde anume sau cu ce anume nu 

îndeplinște proiectul condițiile legale? 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Putem să discutăm mai departe, să-i dau cuvântul 

doamnei Belu, dumneaei este secretarul județului și își pune semnătura cu viza de 

legalitate? Bun, vă mulțumesc, domnule consilier.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Vă rog.  

D-na Belu Mariana: Da. Acum, după ce s-au încheiat disputele politice, vă rog să 

dați voie și unui funcționar care răspunde pentru legalitatea și pentru ,semnătura pe 

care o dă și respect față de adevăr și față de toți consilierii din sală să spun care, de 

fapt, este realitatea.  

 Au fost depuse două proiecte cu inițiativă domnul consilier Bola și domnul 

consilier Gima. Două proiecte care priveau, unul, rectificarea bugetului județului în 

ceea ce privește o sumă pentru lista de investiții pentru studiul de fezabilitate al 

Teatrului de Copii și Tineret. Și un alt proiect de hotărâre, nu am înțeles dacă era 

vorba despre același dar, eu am dedus că este vorba de un alt proiect, în sensul de a 

rectifica bugetul Teatrului de Copii și Tineret, pentru aș prinde în bugetul lor suma 

de 400 mii lei necesară studiului de fezabilitate. 

 Am înțeles că, de fapt, era vorba de un singur proiect. Am luat legătura cu 

dumneavoastră, domnule Bola și aș vrea să vă privesc în ochi, și să mă priviți și 

dumneavoastră, când vă spun.  
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Am luat legătura cu dumneavoastră, v-am spus că potrivit Legii nr.215 și a 

Legii finanțelor nr.273, numai ordonatorul principal de credite, adică președintele, 

are calitatea să inițieze un proiect de hotărâre privind propunerea bugetului și, de 

asemenea, privind rectificarea bugetului.  

 Ați spus că, din păcate, nu știați această prevedere, mi-ați dat dreptate și, v-

am rugat, v-am invitat, de fapt, la sediul Consiliului Județean, ca să discutăm 

modalitatea în care dumneavoastră puteți promova acest lucru. Mi-ați spus că plecați 

la o nuntă și nu aveți timp să veniți. Și nu ați venit.  

 V-am rugat să luați legătura și cu domnul Gima, în final am luat eu legătura, 

pentru că dumneavoastră nu ați discutat, erați coinițiatori, i-am explicat domnului 

Gima și a înțeles că nu aveți această calitate, să inițiați.  

 Dar, nimeni nu cenzurează dreptul unui consilier de a face amendamente pe 

acele proiecte de hotărâri care sunt, dacă vreți, inițiativa exclusivă, potrivit legii, a 

ordonatorului principal de cerdite.  

 Deci, vis a vis de aceste două proiecte, domnul Iordache, ăsta este adevărul și 

numai adevărul. Restul sunt povești despre care eu chiar nu vreau să știu și nu mă 

interesează disputa politică.  

 În ceea ce privește proiectul de hotărâre depus pe data de 25, alaltăieri, semnat 

de un număr de 6 sau 7 consilieri județeni,  referitor la acordarea acelei subvenții de 

50% pentru reducerea transportului intrajudețean, că este vorba de un transport 

intrajudețean, a fost înregistrat ieri sau alaltăieri.  

 Potrivit legii, potrivit art.44 din Legea nr.215, o hotărâre trebuie să primească 

și rapoartele compartimentelor de specialitate.  

 Sub semnătura mea a plecat acest proiect, în trei exemplare, către Direcția 

Juridică, către Direcția de Administrare a Domeniului Public și Privat – Autoritatea 

de Transport și către Direcția Economico-Financiară. Și cu mențiunea pe care am 

făcut-o directorilor, dacă nu o știau, le-am reamintit eu astăzi, că dacă în termen de 

30 de zile dânșii nu dau un punct de vedere referitor la proiectul pe care 

dumneavoastră l-ați depus, se consideră implicit favorabil. Domnii directori sunt în 

sală, doamnele director sunt în sală, pot confirma acest lucru.  

 Referitor la discuțiile pe care le-am avut, în afara acestui proiect care s-a 

înscris ieri sau alaltăieri, în registratură, eu am avut o discuție, eu personal, cu 

reprezentanții Asociației Elevilor și, cred că a fost o dezbatere, o informare 

reciprocă. Și ei m-au informat cu anumite lucruri, și eu i-am informat. Și, a doua zi, 

am avut o discuție lărgită cu domnul președinte și cu cei doi membri ai Asociației 

Elevilor.   

 Sigur că da, este o chestiune puțin mai sensibilă, pentru că nici legislația 

noastră, nici legea învățământului și alte legislații care sunt concurente în acest 

proiect nu este atât de clară. Nu s-a respins, categoric, că nu se poate face un astfel 

de proiect.  
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 Chiar am discutat de sume. Domnul președinte chiar a discutat de sume, că nu 

ar fi foarte mari și ar putea fi plătite din bugetul județului. Nu aceasta a fost 

problema.  

 Așteptăm rapoartele, m-am interesat și în alte județe, am vorbit și la Primăria 

Constanța pentru că și ei acordă această subvenție pe transportul local, dar, atenție! 

acolo este o regie a UAT-ului. Cei doi elevi mi-au confirmat că această reducere nu 

este pe transportul privat. 

 Proiectul de hotărâre pe care l-ați depus dumneavoastră, care, probabil că este 

făcut împreună cu Asociația Elevilor, este foarte lapidar.  

Ca să dai o  subvenție trebuie să stabilești și impactul asupra bugetului, trebuie 

să stabilești și regulamentul de acordare, trebuie să stabilești și procedura de 

decontare. Adică, este mult mai complex decât trei rânduri, aprobăm subvenția și 

cum o facem, cum o dregem, cum ne luăm banii înapoi, cum se decontează?  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Tocmai de aceea am și spus, la următoarea ședință.  

D-na Belu Mariana: Eu v-am ascultat! Vă rog să mă ascultați și dumneavoastră 

până la capăt. 

 Toate aceste chestiuni care sunt tehnice, sunt economice, sunt legale, este 

normal să le pregătim. Pentru că, eu vă spun, nu mi-aș permite niciun moment să 

supun aprobării, și să spun că am dat avizul de legalitate pe un proiect, chiar dacă 

2% ar avea o oarecare sau un oarecare risc de a fi ilegal. Pentru că, asta ar însemna 

să recuparăm banii de undeva. Și niciodată nu ne-am îndrepta împotriva elevilor, 

după ce am acordat această subvenție.  

 Vreau să vă asigur că orice inițiativă pe care dumneavoastră ați depus-o, și mă 

refer la PNL, pentru că celelalte partide sunt reprezentate în conducerea Consiliului 

Județean și suntem într-un contact permanent cu președintele și cu cei doi 

vicepreședinți, niciodată nu am refuzat, și cred că am stat de vorbă cu fiecare 

consilier în parte, tocmai în ideea de a ieși niște proiecte cât se poate de corecte.  

 Aceasta este realitatea și nu alta. Și dacă este alta, domnule Bola, vă rog să 

spuneți.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Păi, nu! 

D-na Belu Mariana: Să mă priviți în ochi și să spuneți dacă s-a întâmplat altfel 

decât am povestit eu acum.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Tocmai de aceea și domnul Iordache v-a rugat să fie 

introdus la următoarea ședință pe ordinea de zi. Deci, nimeni nu v-a rugat să facem 

astăzi, nu v-a solicitat nimeni sau nu v-a reproșat astăzi. 

D-na Belu Mariana: Ba da! 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Ba nu! 

D-na Belu Mariana: Domule Bola, în cererea dumneavoastră ați spus să fie introdus 

pe data de 27. Și, i-am explicat domnului președinte că nu se poate, pentru că nu 

avem toate aceste detalii. Dar nu este niciun fel de problemă. 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Deci, domnule Bola, asumati-vă ceea ce faceți și ceea 

ce afirmați.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Păi, tocmai asta am și afirmat.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Acum spuneți de față cu presa și cu ceilalți consilieri, 

am zis în următoarea ședință, când eu am hârtia scrisă, ați cerut impetuos „acum!ˮ. 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Este dreptul meu să cer să fie. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Păi nu, dar nu induceți în eroare opinia publică și 

colegii dumneavoastră.  

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Nu a introdus nimeni în nicio eroare. Colegul meu, 

domnul Iordache, v-a și spus ca la următoarea ședință ordinară să fie introdus pe 

ordinea de zi. Nu înțeleg de ce atâtea explicații pe lângă subiect. 

D-na Belu Mariana: Păi, sunt atâtea explicații, domnule consilier.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Nu vă dau alte explicații, v-am spus, știu că sunteți 

jurist de meserie, v-am citit CV-ul, un CV foarte stufos, citiți cu atenție legea! 

Bun! Vă rog domnule vicepreședinte.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Stimați tineri! O concluzie scurtă din partea unui fost 

tehnocrat, actual politician. Să nu faceți și să nu ziceți, niciodată, ce fac politicienii 

și popii. Să faceți ceea ce vreți voi! Asta e cel mai bine.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier. 

Dl. Lămureanu Gheorghe: Eu aș vrea să fac o remarcă și să amintesc tuturor celor 

din sală și celor care am votat pentru sau ne-am abținut, că acum un an de zile am 

votat plata personalului neclerical. Și, zic, că înainte de a lua o hotărâre pentru copiii 

aceștia să ne gândim dacă nu merită și ei. 

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, eu am spus încă de la început. 

Dl. Lămureanu Gheorghe: Ceilalți nu au venit pe aici să defileze și le-am aprobat 

cu plăcere.   

D-na Belu Mariana: Dar, aprobarea nu se face în funcție de defilare și în funcție de 

legalitate.  

Dl. Lămureanu Gheorghe: Deci, dacă pentru personalul neclerical a fost legal, 

pentru copiii 

D-na Belu Mariana: Păi a fost legal pentru că era prevăzut în Legea bugetului, 

finanțarea, domnule consilier.  

Dl. Țuțuianu Marius Horia: Domnule consilier, v-am spus de la început, așa a și 

început discuția, susțin acest proiect și îl voi susține, și cred că toți cei din sală susțin 

treaba asta. Numai că trebuie găsită soluția legală, pentru a face lucrurile cum 

trebuie, și a nu pune consilierii județeni într-o ipostază delicată, să voteze ceva ilegal.  

 Noi, de săptămâna aceasta trimitem către toate instituțiile, adresă prin care să 

ne răspundă, urmând ca în ședința următoare, domnule consilier 

Dl. Bola Bogdan Alexandru: Perfect! 
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Dl. Țuțuianu Marius Horia: Declar ședința închisă! Vă mulțumesc foarte mult! 

Succes în vacanță! Domnule Bola, succes în campania electorală pentru primăria 

care doriți dumneavoastră! 
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